



1 Thessalonians SERMON SERIES

帖撒羅尼迦前書
證道系列

3:9 – 3:13

*The Measures of Christian
Spiritual Growth*

基督徒靈命成長的標準

Pastor James Fan
范存光 長老

帖撒羅尼迦前書 3: 9-13

9 我們在 神面前、因著你們甚是喜樂、為這一切喜樂、可用何等的感謝、為你們報答 神呢。

10 我們晝夜切切的祈求、要見你們的面、補滿你們信心的不足。

11 願 神我們的父、和我們的主耶穌、一直引領我們到你們那裡去。

12 又願主叫你們彼此相愛的心、並愛眾人的心、都能增長、充足、如同我們愛你們一樣。

13 好使你們、當我們主耶穌同他眾聖徒來的時候、在我們父神面前、心裡堅固、成為聖潔

1 Thessalonians 3: 9-13



9 For what thanksgiving can we return to God for you, for all the joy that we feel for your sake before our God,

10 as we pray most earnestly night and day that we may see you face to face and supply what is lacking in your faith?

11 Now may our God and Father himself, and our Lord Jesus, direct our way to you,

12 and may the Lord make you increase and abound in love for one another and for all, as we do for you,

13 so that he may establish your hearts blameless in holiness before our God and Father, at the coming of our Lord Jesus with all his saints.